
Referat fra bestyrelsesmøde for Park-kvarteret 
Onsdag den 5/9-2018. Kl. 18.30-20.00 

Mødet holdtes i fælleshuset. 
Tilstede er: Erik, Thomas, Jess 
Ikke tilstede: Daniel, Henning, Sandra, Bende 
OBS: Iht. bestyrelsens forretningsorden skal mindst halvdelen af bestyrelsens 
medlemmer være tilstede på mødet, førend mødet er beslutningsdygtigt. 
Da dette ikke var tilfældet på dette møde, blev der således alene drøftet sager 
og ikke foretaget beslutninger. 
 

Pkt. 1: Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet udeblev da møde blev aflyst grundet sommerferie. 

Pkt. 2: Nyt fra formanden 

Orientering om genudlejning af opsagte boliger. Vi beder jævnligt KAB om opdatering vedr. 
genudlejning, men sagsgangen fra KABs side tilsyneladende lang. Det kan vi ikke være tilfredse 
med. 

Fælleshuset: En MobilePayløsning skulle ganske snart være på trapperne, så vi undgår at benytte 
Jess egen private konto til at modtage og overføre leje og depositum. 

Der er kommet et par positive tilbagemeldinger fra naboer, som overvejer at stille op til bestyrelsen. 
Det er vi glade for. 

Til afdelingsmødets 19. september deltager KAB ikke, vi skal således selv dirigere og afvikle mødet. 
Bestyrelsen mødes en time tidligere til praktiske forberedelser. 

Pkt. 3: Nyt fra bestyrelsesmedlemmerne 

* Erik: Gennemgik budgettet og vi fik stillet formuleret spørgsmål til KAB omkring flere 
budgetposter.  

* Thomas: Intet nyt fra Affald og Renhold. 

Pkt 6: Eventuelt: Ingen punkter 

Pkt 7: Punkter til næste mødes dagsorden: Ingen punkter 

 
Referent, 
 
/Jess 


